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Abstract (en)
A microwave household appliance for roasting, baking and simmering processes, having a microwave heating device and having a thermal heating
device, both devices being capable of operation separately and in combination, and there being provided a control device which is allocated to the
microwave heating device, can be selected via input elements and switches in a microwave heating power corresponding to the preselected baking
oven function, depending on a preselected oven function and/or oven temperature. <IMAGE>

Abstract (de)
Mikrowellen-Haushaltgerät für Brat-, Back- und Garungsvorgänge mit einer Mikrowellen-Heizeinrichtung und mit einer thermischen Heizeinrichtung,
wobei beide Einrichtungen separat und in Kombination betreibbar sind, und eine der Mikrowellen-Heizeinrichtung zugeordnete, über
Eingabeelemente anwählbare Steuereinrichtung vorgesehen ist, die in Abhängigkeit von einer vorgewählten Ofenfunktion und/oder Ofentemperatur
eine der vorgewählten Backofenfunktion entsprechende Mikrowellen-Heizleistung zuschaltet. <IMAGE>
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